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2012Z18071 

Vragen van het lid Klever (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat de Inspectie een neparts heeft aangehouden 
(ingezonden 25 oktober 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Man werkt jaren illegaal als arts»?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u het feit dat de man zich 8 jaar lang kon uitgeven als arts? 

Vraag 3
Worden de instellingen waar deze man heeft gewerkt aangepakt, omdat ze 
verzuimd hebben het BIG-register (Beroepen Individuele Gezondheidszorg) te 
raadplegen? 

Vraag 4
Hoe vaak is het in de afgelopen 10 jaar voorgekomen dat personen zich 
onterecht voor arts hebben uitgegeven? 

Vraag 5
Hoe gaat u bewerkstelligen dat dit nooit meer kan gebeuren? 

Vraag 6
Wordt er onderzocht of patiënten nadeel hebben ondervonden van deze 
neparts? 

Vraag 7
Worden de patiënten die door deze neparts zijn behandeld ingelicht?

1 Telegraaf, 24 oktober 2012
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